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Angelika Świtalska
Radna Rady Miejskiej w Tarnowie

                                                           
                                                                                                         
                                                           
                                                                 Interpelacja

                                                                                             Roman Ciepiela
                                                                                             Prezydent Miasta Tarnowa

Zwracam się z wnioskiem o informację dotyczącą planowanych zmian na ul. Wałowej. Swego 
czasu w mediach pojawiły się informacje dotyczące tej ulicy i planowanych działań związanych z 
dużą liczbą nowych drzew, które mają się tam pojawić. Proszę o szczegóły tego pomysłu, na jakim 
jest on etapie? Czy nowe drzewa nie utrudnia przejazdu m.in. służb ratunkowych?

                                                                                                    Z poważaniem 
                                                                                                            Radna Miasta Tarnowa

   /-/ Angelika Świtalska

                                                                                                         
                                                                                                

                                                                                                                   
Otrzymują:
1x Adresat
1x Kancelaria Rady Miejskiej
1x Wydział Organizacyjny UMT
1x a/a


